
Segel sejuk Roll filem plastik

BSY Packaging menghasilkan gulung meterai sejuk adalah pilihan yang sempurna untuk produk sensitif haba. Pembungkusan meterai sejuk boleh digunakan di tempat penyejukan haba supaya produk itu tidak kehilangan jenis dan bentuk sebaik sahaja ia perlu disegel. Kami menawarkan gaya inventif dan tersendiri untuk gulung meterai sejuk kami yang memastikan bahawa produk kelihatan menarik dan menarik untuk pembeli.

Pembungkusan meterai sejuk digunakan untuk produk bervariasi seperti:

Bar coklat

Kuih muih

Kuki

Ais krim

Pastry

Bar sereal, antara lain.



BSY Packaging mengeluarkan teknik percetakan rotogravure terbaru yang membenarkan kami mencetak gulung perlindungan sejuk kami, menggunakan sembilan warna yang berbeza. Dengan memilih gulungan meterai sejuk tersuai kami, anda bersedia membezakan standard produk anda dari baki pesaing anda. Ia adalah alat jualan yang baik yang

membantu membentuk produk anda dan melengkapkan seluruh dunia.

Kami juga menghasilkan dengan menggunakan pelbagai jenis filem plastik seperti:

LLDPE

PVC

PPE

MET

PET

BOPP

Bahan-bahan ini meningkatkan tahap kekukuhan dan kelebihan gulungan meterai sejuk kami. Kami juga menyediakan gambar warna dan grafik gulungan meterai sejuk yang menjamin pengiktirafan dan kenangan lengkap. Kami juga menawarkan salutan logam dan foil untuk banyak kekukuhan dan memanjangkan tempoh produk. Gulung segel berkualiti tinggi kami tidak semata-mata digunakan untuk pembungkusan promosi yang berkesan, namun kami menawarkan perlindungan terhadap nombor atom 8 dan basah.

Kami menghidupkan gulung meterai kedap kebocoran untuk menjamin kaedah penyimpanan dan pengedaran yang mudah. Gulungan kami perlindungan sejuk dihasilkan dengan tahap gloss dan sifat yang tinggi yang membuatkan mereka banyak diakui di kalangan pembeli. Kami menawarkan gulung kertas meterai sejuk yang boleh dipulangkan dan jawapan pembungkusan mesra alam. Gulung kami perlindungan sejuk menawarkan kelebihan daya saing syarikat anda. Pembeli ditarik ke dalam pembungkusan gulung meterai sejuk kerana rupanya yang menarik dan mereka tergoda untuk membeli produk tersebut. Oleh itu, dalam penamat, ia berguna untuk memperluaskan jualan. Gulung meterai sejuk kami adalah jawapan pembungkusan yang lebih cekap dan berkesan untuk produk anda.